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Zápis
 

ze 15. zasedání zastupitelstva obce Libníč, konaného dne 11. 11. 2024
 

Přítomni: Petr Uhlíř, Anna Měšťanová, Bc. Pavel Jirkovský, Ing. Stanislav Černý, PhD., Jiří Klimeš, Ing. 
Stanislav Lexa,
Omluveni: Ing. Miroslav Třeštík
Neomluveni: 0
 
V 18:00 hodin – zastupitelstvo zahájil předsedající, starosta Petr Uhlíř. Informuje přítomné, že 
zasedání ZO bude nahráván audio záznam pro potřeby zápisu. Z řad veřejnosti přišel 1 občan. 
Starosta obce konstatoval, že na zasedání je přítomno, dle prezenční listiny 6 členů zastupitelstva a 
zastupitelstvo je usnášení schopné. Konání zastupitelstva bylo řádně zveřejněno od 04.11. do 
11.11.2024. 
 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Jako ověřovatele zápisu předsedající navrhl Annu Měšťanovou a Ing. Stanislava Lexu a zapisovatelem 
určil Mgr. Moniku Tischlerovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Starosta požádal 
ověřovatele Stanislava Lexu o včasné podepisování zápisů zasedání ZO. 
Návrh usnesení 
ZO Libníč určuje ověřovateli zápisu Annu Měšťanovou a Ing. Stanislava Lexu a zapisovatelem Mgr. 
Moniku Tischlerovou. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 01 bylo přijato 
 
Schválení programu 
Předsedající předložil návrh programu doplněný o rozpočtová opatření č. 10 a č. 11: 
 
Návrh programu:
Program:  
1. Kontrola dodržení úkolů z 14. zasedání ZO 
2. Rozpočtové opatření č. 8, č. 9, č. 10 a č. 11 
3. Smlouva o věcném břemeni č. CB-014330085085/001-DVK 
4. Smlouva o věcném břemeni č. CB-014330083011/001-DVK 
5. Žádost o zpětnou klapku do kanalizace 
6. Jednací řád 
7. OZV o místním poplatku za systém odpadového hospodářství na rok 2025 
8. OZV o místním poplatku ze psů na rok 2025 
9. SPRO Libníč na roky 2024-2028 
10. Diskuze 
 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje upravený program 15. zasedání. Zastupitel Černý se dotázal na rozpočtové opatření 
č.11. které nebylo zastupitelům zasláno. Starosta odpověděl, že jde jen o jednu položku kvůli dotaci a 
ukázal zastupitelům rozpočtové opatření č. 11/2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 02 bylo přijato 
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1. Kontrola dodržení úkolů ze 14. zasedání ZO 
Předsedající na úvod konstatoval, že z minulého zasedání zastupitelstva obce bylo vše vyřízeno. 
 
2. Rozpočtové opatření č. 8 a č. 9, č. 10 a č. 11 
Předsedající předložil zastupitelům rozpočtové opatření č. 8/2024, č. 9/2024, č. 10/2024 a č.11/2024. 
Starosta probral některé body v úpravách rozpočtu. Zastupitelé Jirkovský a Černý položili několik 
dotazů k rozpočtu. Starosta všechny dotazy zodpověděl a vysvětlil jednotlivé položky. K návrhu 
nebyly vzneseny žádné připomínky.  
Návrh usnesení 
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2024, 9/2024 10/2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 03 bylo přijato 
 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 04 bylo přijato 
 
3. Smlouva o věcném břemeni č. CB-014330085085/001-DVK 
Předsedající předložil smlouvu o zřízení VB č. CB-014330085085/001-DVK jedná se o pozemky č. 
1026/2, 1088, 1089/15, 1089/4, 944/8, 951/10 k. ú. Jelmo, jedná se o VB kabelového vedení NN, 
rozsah je uveden GP č. 218-976/2024 zhotovený firmou GK Dvořáček. VB se zřizuje úplatně, a to ve 
výši 81.500 Kč jednorázově.  
Návrh usnesení 
ZO schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemena č. CB-014330085085/001-DVK a pověřují starostu 
k podpisu smlouvy. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  
Usnesení č. 05 bylo přijato 
 
4. Smlouva o věcném břemeni č. CB-014330083011/001-DVK 
Předsedající předložil smlouvu o zřízení VB č. CB-014330083011/001-DVK jedná se o pozemky č. 
1026/2, 1066/21, 1066/28, 1079/4, 1079/5, 1080/1, 1083/1, 1083/2, 825/2 k. ú. Jelmo, jedná se o VB 
kabelového vedení NN, rozsah je uveden GP č. 217-975/2024 zhotovený firmou GK Dvořáček. VB se 
zřizuje úplatně, a to ve výši 23.000 Kč jednorázově.  
Návrh usnesení 
ZO schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemena č. CB-014330083011/001-DVK a pověřují starostu 
k podpisu smlouvy. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 
Usnesení č. 06 bylo přijato. 
 
5. Žádost o zpětnou klapku do kanalizace 
Starosta požádal zastupitele o vyjádření ostatní zastupitele. Nikdo věc nekomentoval, tak přečetl celý 
email. Předsedající informuje zastupitele, že byla přijatá písemná žádost o instalaci zpětné klapky na 
kanalizační odbočku u rodinného domu v ulici Za Humny. Starosta uvedl, že pověřil Čevak provedl 
kamerovou zkoušku, z nichž je zřejmé, že je kanalizace na daném místě špatně osazena a že osazení 
zpětné klapky jde za majitelem nemovitosti, protože celá kanalizační přípojka až k hlavnímu řádu je 
majetkem majitele nemovitosti. Přísedící občan uvedl, že ve stavebním zákoně je kanalizační přípojka 
napsáno, že kanalizace je majitele pozemku až od hranice jeho pozemku. V minulosti již došlo 
k vytopení RD přes obecní kanalizaci přes wc a žádají obec o instalaci zpětné klapky. Žádost o 
připojení byla konzultována s Čevakem a.s., kde proběhla kamerová prohlídka stavu v kanalizaci, 
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která ukazuje, že je kanalizační přípojka zaústěna do betonové kanalizace DN 500 v dolní polovině 
potrubí. Správně by měla být osazena v horní třetině potrubí. Z kamery je vidět, že stačí, aby voda 
stoupla do poloviny hlavního řadu a voda se začne vracet zpět. Bylo doporučeno osadit zpětnou 
klapku na přípojce.  
Starosta na závěr sdělil, že celou situaci prověří. Přísedící občan řekl, že zpětnou klapku do kanalizace 
si nemůže namontovat sám, kvůli stavebnímu zákonu. Přísedící občan řekl, že si klapku samozřejmě 
rád koupí, ale neví, jestli mu bude umožněno napojení do kanalizačního systému. Dále, že mu velké 
přívalové dešti vyplavují dům. Zastupitel Jirkovský dodal, že se měnil stavební zákon. Přísedící občan 
sdělil, že pokud bude moci, zpětnou klapku si osadí sám na své náklady. Starosta dále řekl, že by chtěl 
pozvat někoho z Čevaku, aby situaci zkonzultoval na místě. 
 
V 18:33 odešel přísedící občan. 
 
6. Jednací řád 
Předsedající předložil zastupitelům upravený jednací řád, kdy na 14. zasedání ZO bylo schváleno, že 
audio nahrávky již nebudou zveřejňovány na webu obce. Z tohoto důvodu byl upraven i jednací řád. 
Zastupitel Černý se dotázal, proč je vyškrtnuto v jednacím řádu zveřejňování usnesení. Starosta 
odpověděl, že jde o chybu a tato změna bude zrušena.  Dále, že bude prodlouženo zveřejnění zápisu 
ze zasedání zastupitelstva obce na 20 dní. Starosta ještě doplnil, že chybí audionahrávky od 
zastupitele Třeštíka, a to celkem 3, tedy z 11., 12., a 13. zasedání zastupitelstva obce. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje jednací řád obce Libníč s účinností od 11.11.2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  
Usnesení č. 07 bylo přijato 
 
7. OZV o místním poplatku za systém odpadového hospodářství na rok 2025 
Předsedající předložil zastupitelům OZV o místním poplatku za systém odpadového hospodářství na 
rok 2025, vše je v původním znění jako OZV z roku 2023. Předsedající vznesl dotaz, zda se bude 
upravovat výše poplatku na rok 2025. Doplnil, že obec doplácí asi 1/3 za odpady občany. Zastupitel 
Jirkovský se dotázal na způsob třídění odpadů za pomoci hasičů. Zapisovatelka sdělila, že 
nejvýhodnější způsob třídění kovů je v nádobách. Starosta doplnil, že prověří, jak je nejvýhodnější 
třídit kovový odpad. Zastupitelka Měšťanová se dotázala na možnost kontejneru na elektroodpad. 
Starosta informoval, že až bude nový technický dvůr, tak by tam mohl být. Zároveň dodal, že u 
obchodu občané ukládají různý odpad nebo špatně třídí. Starosta doplnil, že u hasičárny by měly být 
k dispozici 4 kamery, které budou prostor monitorovat. Zastupitel Klimeš doplnil, že by to mělo být 
tak, že až bude vybudován nový technický dvůr, bude třeba jednou za 14 dní otevřen a bude možné 
tak vozit odpad a vždy bude jeden zastupitel na místě a organizovat třídění na novém technickém 
dvoře. Starosta téma zakončil tím, že bude nutné začít více třídit. Poplatek za psy a za odpad na rok 
2025 zůstává ve stejné výši. 
 
9. SPRO Libníč na roky 2024-2028 
Předsedající předložil zastupitelům aktualizaci SPRO na rok 2024-2028. Veškeré změny, které 
připomínkovali, tak byly do aktualizaci zaimplementovány. Následně okomentoval požadavky od 
občanů – vybudování workoutového hřiště (aktuálně není místo, ale situace se může změnit s novou 
výstavbou) a vybudování prostor pro poskytování služeb obyvatelům (nyní se nabízí budova bývalé 
prodejny, nyní je tam sklad, ale do budoucna by to bylo možné). 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje aktualizaci SPRO Libníč na roky 2024-2028. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  
Usnesení č. 8 bylo přijato 
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10. Diskuze 
Starosta otevřel diskusi.  
 
Zastupitel Černý se dotázal, jestli dostačují finance z poplatku za psy na pokrytí nákladů na pořízení 
igelitových sáčků na exkrementy. Starosta uvedl, že by to nestačilo, ale že zjistí konkrétní čísla. 
Technický pracovník navrhuje každý rok několik míst pro rozšíření odpadkových košů se zásobníkem 
na sáčky na psí exkrementy a tento systém se zdá být funkční. Na štěstí se sáčky využívají a trávník je 
v tomto ohledu čistý. 
 
Starosta se vrátil ke komentáři zastupitele Třeštíka, že finanční náklady na stezku nebyly dobře 
vynaložené, že ji nikdo nevyužívá a že zastupitelé nebyli dostatečně informováni. Starosta se o 
víkendu poptal občanů při akci sázení stromů kolem stezky a bylo mu sděleno, že stezka je funkční a 
využívaná. Následně uvedl, že informování zastupitelů bylo dostatečné. Stezka byla se zastupiteli 
probírána na 32. zasedání 17.1.2022, na 35. zasedání 4.5.2022, pak se schvaloval projekt, pak na 38. 
zasedání 14.9.2022. Následně v novém složení zastupitelstva obce, a to na 8. zasedání ZO 20.11.2023 
bylo řešení, že jsme nezískali dotaci a že se do toho pustíme, pak 11. zasedání ZO, že to vybudujeme 
vlastními silami a na 12. zasedání ZO bylo všichni zastupitelé informováni o ceně za stezku. Jinak z 11. 
a 12. zasedání ZO chybí audionahrávky od zastupitele Třeštíka. Na závěr dodal, že pokud by se 
zastupitel Třeštík zajímal o dění v obci nebo si přečetl či poslechl informace ze zasedání zastupitelstva 
obce, jistě by informace měl. 
 
Zastupitelka Měšťanová se dotázala na dořešení situace s odkupem pozemku stezky. Starosta uvedl, 
že je vše v řešení, že to je předdomluvené, že je tam smlouva o smlouvě budoucí. Jde o to, aby se 
stezka dobře udržovala. Dohodli se s majitelem na 0,5 m prostoru kolem stezky, starosta nechal vše 
zaměřit a pak se bude pokračovat. S dalšími majiteli situaci okolo stezky také řeší, má domluvené 
schůzky nebo přislíbený odkup či směnu. 
 
Starosta sdělil, že obec má cenovou nabídku za 65 000 Kč bez daně na zasypání rybníčka na Jelmu, 
jestli s tím budou zastupitelé souhlasit. Doplnil, že jde o minimální částku oproti původní částce na 
opravu rybníčka, která se pohybovala okolo jednoho milionu korun. V rámci této úpravy by starosta 
rád udělal úpravy prasklé kanalizace v poli, ale zatím, neví, kolik to bude stát, protože ještě nedostal 
žádnou cenovou nabídku. 
 
Předsedající uvedl, že fotovoltaika je na prodejně úspěšně nainstalována a že se aktuálně připravuje 
vyúčtování. 
 
Starosta dále řekl, že proběhla oprava komunikace – zaplátování směrem na Červený Újezd. Dále že 
plánuje vyhrabání stok, aby tam netekla voda po cestě. V plánu jsou na příští rok ještě zbrzďovací 
prahy na návsi a ještě o ně požádali občané s části Na výsluní. Zastupitel Klimeš bude mít zbrzďovací 
prahy na starosti. Zastupitel Jirkovský informoval, že město České Budějovice z několika míst 
odebralo zbrzďovací prahy a že by třeba bylo možné je získat za zvýhodněnou cenu. Zastupitel Klimeš 
slíbil, že prověří možnosti. 
 
 
Další zastupitelstvo bude 9.12.2024. 
 
Starosta poděkoval za účast a ukončil ZO v 18:57. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 20.11.2024.
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Zapisovatel  Mgr. Monika Tischlerová …………………………
 
Ověřovatel  Ing. Stanislav Lexa  …………………………

   
  Anna Měšťanová  ..……………………….
 
Starosta obce Petr Uhlíř                 ………………………….  
 
 
 
Razítko obce 
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